
Životopis 

 

 

Rođena sam 4.12.1963. u Zagrebu, gdje sam završila srednju jezičnu i muzičku školu i 

Medicinski fakultet. Udata sam. Aktivno govorim engleski, njemački i francuski jezik.  

Po zanimanju sam liječnik, specijalist neurolog sa užom specijalizacijom iz intenzivne 

neurologije. Zaposlena sam na Medicinskom fakultetu u Zagrebu, kao redoviti profesor i 

Pročelnik Katedre za neurologiju, i u Kliničkom bolničkom centru Zagreb kao Pročelnik 

Zavoda za intenzivnu neurologiju i cerebrovaskularne bolesti te voditelj Referentnog centra 

za intenzivnu neurologiju Ministarstva zdravstva RH.  

Područje mog rada je intenzivna neurologija, odnosno hitna neurološka stanja. Objavila sam 

više od 180 znanstvenih radova, publikacija, udžbenika i knjiga. Pozvani sam predavač na 

nacionalnim i međunarodnim kongresima, te suradnik na više nacionalnih i međunarodnih 

kliničkih projekata. Predsjednik sam Hrvatskog neurološkog društva Hrvatskog liječničkog 

zbora u drugom mandatu. Predsjednik sam Povjerenstva za neurologiju Ministarstva 

zdravstva RH. Član sam nekoliko međunarodnih organizacija s poljem djelovanja iz područja 

neurologije, te organizator više nacionalnih i međunarodnih znanstvenih skupova.  

 

 

Konjički sport i aktivnosti u sportu 

 

Sportom se bavim od najranijeg djetinjstva. U školskoj sam dobi trenirala plivanje te ostvarila 

republičke rezultate u svojoj disciplini. Kasnije sam kraće vrijeme trenirala košarku. Od svoje 

19. godine neprekidno imam svog privatnog konja. Jedan sam od osnivača Konjičkog kluba 

“Hiperion-Zagreb” čiji sam i danas član.  

Konjičkim sportom se aktivno bavim od 1992. god od kada neprekidno imam i licencu za 

preponsko jahanje (aktualno S3 licenca). Sudjelovala sam na brojnim natjecanjima u 

preponskom jahanju u Hrvatskoj te nekoliko puta i u višeboju. Rezultate u sportskom smislu 

imam na razini amaterskog preponskog jahanja, a izdvojila bih treće mjesto na Državnom 



prvenstvu u preponskom jahanju za mlade konje stare 6 godina (2005.), te samo u posljednjih 

5 godina i nekoliko ekipnih plasmana na Državnim prvenstvima za amatere (gdje smo 

osvajali prva, druga i treća mjesta). Sudjelovala sam i na međunarodnim natjecanjima u 

preponskom jahanju u kategoriji amatera gdje sam također ostvarila plasmane. U Hrvatskom 

konjičkom savezu aktivna sam već više od 25 godina, prvenstveno u području suđenja. Prvi 

sam hrvatski međunarodni konjički sudac, te sam u posljednjih 20 godina stekla značajno 

iskustvo suđenja na međunarodnim natjecanjima. Aktualno sam preponski međunarodni 

konjički sudac (FEI) razine 3*. Bila sam Predsjednik sudačkog odbora HKSa u jednom 

mandatu, a sada sam, osim u sudačkoj organizaciji, aktivna i u lječničkom odboru HKSa. 

Sudjelovala sam i u pisanju službenog udžbenika HKSa za jahaću dozvolu i licence.  

 

 

 

Prijedlog programa rada Hrvatskog konjičkog saveza u slijedećem 

mandatnom razdoblju 

 

Uvidom u sadašnje stanje Saveza, usprkos činjenici da je nepobitno narasao broj konjičkih 

klubova, polaznika škole jahanja kao i aktivnih sportaša u konjičkom sportu, te da je 

uspostavljen sustav vođenja evidencije natjecatelja i sudionika u sportu, čime je utrt put za 

daljnje djelovanje, a nije zanemariva niti činjenica da je postavljen transparentniji osnov 

financijskog poslovanja, velik dio postavljenih statutarnih ciljeva još je uvijek potrebno u 

daljnjem radu ostvariti.  

 

Temeljem članka 15 i 16 Statuta Hrvatskog konjičkog saveza, ciljevi i djelatnost Saveza za 

ispunjenje postavljenih ciljeva sadržani su u 18 točaka, te je osnovni zadatak svih struktura 

Saveza djelovati ka ostvarenju tih ciljeva. U slučaju odabira, kao Predsjednik Saveza, 

smatram svojom obavezom usmjeravati i koordinirati taj zadatak, dok su u ovom Programu 

navedene moje planirane aktivnosti koje smatram prioritetnima.  

1. Rad na povećanju ugleda Saveza i povjerenju članica u HKS – krovni sportski savez 

 



uključivanje u rad Saveza članova koji su se svojim dosadašnjim djelovanjem 

dokazali kao sportaši, stručnjaci i suradnici, transparentnost svih odluka i poslovanja, 

kao i donošenje odluka kojima će se nastojati podupirati opći a ne individualni cilj, 

prvi je korak u ostvarenju ove točke bez koje nema daljnjeg napretka Saveza. 

Konkretni koraci u ispunjenju ovog cilja tijekom mandata su:  

a) Predloženi sastav Izvršnog odbora Saveza su članovi koji su se u svom 

dosadašnjem radu dokazali kao djelatnici u sportu i/ili društvu, te im je namjera 

daljenjeg aktivnog djelovanja usmjerena isključivo ka boljitku rada Saveza  

b) Redovito održavanje sastanaka IO – najviše šest puta a minimalno 3 puta tijekom 

godine, ovisno o potrebi. Također, rad članova IO biti će isključivo na volonterskoj 

bazi, te navedeni sastanci odnosno cjelokupan rad IO neće biti financijski na teret 

Saveza  

c) Poštivanje svih prijedloga i odluka sportskih i stručnih Odbora u skladu sa 

prioritetima Saveza, pri čemu je stručna podrška od strane stručnog Odbora osnov 

djelovanja Izvršnog odbora vezanog uz razvoj konjičkog sporta u Hrvatskoj   

d) Transparentnost cjelokupnog djelovanja, a poglavito odluka Predsjednika, Glavnog 

tajnika i Izvršnog odbora Saveza objavljivanjem Zapisnika i Odluka na stranicama 

Saveza odmah po donošenju  

e) Redovito (na svakoj sjednici IO) razmatranje svih pristiglih prijedloga, komentara, 

primjedbi svih članica Saveza, te izravna komunikacija sa službenim predstavnicima 

članica prema potrebi, uz javnost i transparentnost navedene komunikacije  

f) Poticanje suradnje udruženih članica (npr. zajednička organizacija sportskih 

priredbi u svim oblicima, organizacija sportskih kampova, i sl…), kao i promicanje 

gospodarstvene aktivnosti članica čiji je cilj promocija i podizanje ugleda konjičkog 

sporta  

 

2. Financijsko poslovanje – analiza, program sanacije, financijski plan  

 

Prvi korak u stvaranju realnog a potom i ostvarenju prihvaćenog financijskog plana, je 

uvid u stvarno financijsko stanje Saveza. U sklopu navedenog predviđa se dobivanje 

svih podataka i stručna analiza dosadašnjeg poslovanja. Sve navedene aktivnosti biti 

će kontinuirano i u realnom vremenu javno objavljivane i dostupne članicama. 

Temeljem provedene financijske analize, objaviti ćemo program sanacije, odnosno 



jasan i transparentan financijski plan za iduću godinu koji će obuhvatiti na prvom 

mjestu:  

a) Sanaciju dugovanja međunarodnim partnerima – ukoliko ona naravno postoji  

b) Sanaciju eventualnih dugovanja ostalim vjerovnicima  

c) Podršku Saveza radu reprezentacije u svim aktivnim disciplinama temeljem 

prijedloga odgovarajućih sportskih odbora, a u skladu sa realnim mogućnostima  

d) Podršku Saveza organizatorima nacionalnih natjecanja u svim aktivnim 

disciplinama Saveza, a temeljem kategorizacije natjecanja izrađene od strane 

Sportskih odbora u skladu s realnim financijskim mogućnostima  

e) Podršku Saveza Državnim prvenstvima u svim aktivnim disciplinama u skladu s 

realnim financijskim mogućnostima  

 

Financijska sredstva osigurati će se iz vlastitih prihoda i iz prihoda stečenih 

donacijama i sponzorstvima. U cilju ostvarenja navedenog planiram slijedeće:  

a) Točan i transparentan uvid u vlastite prihode temeljem dosadašnjih Odluka o 

cjeniku obaveze članica.  

b) Javno objavljivanje aktualnog Cjenika, uz obavezu zadržavanja istog Cjenika 

tijekom cjelokupnog razdoblja financijskog plana  

c) Uvid u dugovanja članica te izravna komunikacija sa ovlaštenim predstavnicima 

članica o opcijama riješavanja dugova  

d) Racionalno donošenje odluka o nagrađivanju i/ili poticanju pojedinih članica ili 

pojedinaca unutar Saveza prema strogo određenim kriterijima koji moraju biti 

potvrđeni od Skupštine  

e) Komunikaciju sa Hrvatskim olimpijskim odborom vezano uz sredstva namijenjena 

nastupima reprezentacije u svim aktivnim disciplinama  

f) Otvorenu komunikaciju sa potencijalnim sponzorima te mogućnostima dugoročnih 

sponzorskih ugovora temeljem atraktivnosti konjičkog sporta u kombinaciji sa 

pratećim programima zanimljivim za potencijalnu publiku uz osiguravanje zaslužene 

medijske podrške  

Razmotriti i u slučaju zadovoljavanja uvjeta osigurati prijavu na nacionalne i 

međunarodne projekte kojima se mogu osigurati financijska sredstva za rad Saveza, 

odnosno napredak konjičkog sporta u Hrvatskoj  

 

 



3. Razvitak i promicanje svih disciplina konjičkog sporta  

 

Ovo je slijedeći značajan cilj Saveza, a u ostalom i svih sudionika ovog sporta zbog 

kojeg Savezi i postoje, i zbog kojeg se Klubovi-sastavnice primarno pridružuju 

Savezu. Uloga saveza u ostvarenju ovog cilja je isključivo kao koordinatora i 

posrednika između članica i državnih tijela. Savez treba biti alat i snaga koja će 

odgovarajućim individualnim programima članica olakšati realizaciju. U procesu 

ostvarivanja ove uloge Saveza, značajan je rad stručnih i sportskih odbora saveza u 

analizi i proslijeđivanju u Savez onih programa članica u kojima je osnovni cilj 

razvitak i promicanje svake službene discipline konjičkog sporta u Hrvatskoj. Način 

ostvarenja ovog cilja prema mom program rada sadrži:  

a) Razmatranje predloženih individualnih sportskih programa članica i projekata od 

strane stručnih/sportskih odbora  

b) Administrativnu potporu projektima prihvaćenim od IO  

c) Posredovanje i komunikaciju sa odgovarajućim državnim tijelima u cilju 

kvalitetnijeg ostvarenja programa/projekata  

d) Donošenje prijedloga Pravilnika, Poslovnika i svih ostalih akata koji će (sukladno 

prijedlozima Odbora ili članica) doprinijeti razvitku i promicanju hrvatskog konjičkog 

sporta na odobrenje od strane Skupštine HKS.  

e) Otvorenu komunikaciju sa jedinicama lokalne i područne samouprave te područnim 

sportskim zajednicama radi sagledavanja mogućnosti poboljšanja utjecaja konjičkog 

sporta kao i izravnog financiranja članica HKSa prilikom organiziranja promocija 

konjičkog sporta kao i natjecanja na području pojedine županije odnosno grada.  

 

 

4. Parakonjaništvo  

 

Rad na promicanju parakonjaništva, jedan je od bitnih ciljeva Saveza. Parakonjaništvo 

je bila vrlo aktivna disciplina prije otprilike 15-tak godina, te ju se pokušalo ponovno 

aktivirati prije 7 godina, no sada je na žalost zanemarena i nedovoljno regulirana. 

Paraolimpijada ima sve veći značaj u izgradnji sportskog duha i promicanju kvalitete 

invalida i osoba s posebnim potrebama, te je nužno i hrvatski konjički sport uključiti u 

ovaj proces popularizacije sporta i brige o ovoj skupini sportaša. U ostvarenju 

navedenog cilja moj program sadrži slijedeće zadatke:  



a) Definirati članice koje u svom sastavu imaju djelatnost parakonjaništva kao grane i 

discipline konjičkog sporta kao i članove kategorizirane za parakonjaništvo  

b) Osnovati Odbor za parakonjaništvo sa ciljevima i zadacima promicanja ovog dijela 

sportske aktivnosti Saveza  

c) Izraditi odgovarajuće dokumente unutar Saveza vezane uz aktivnost 

parakonjaništva temeljem Statuta Hrvatskog paraolimpijskog odbora  

d) Ostvariti suradnju s Hrvatskim paraolimpijskim odborom te ponovno uključiti 

parakonjaništvo u Hrvatski paraolimpijski odbor  

 

 

5. Edukacija  

 

Sustavan sistem edukacije, koji uključuje praktične i teoretske kurikulume, prioritet je 

izgradnje sportskih djelatnika koji su voljni u sportu provesti svoj radni život i time 

pridonijeti napretku stručnosti svakog sportaša. Izgrađivanje sustava edukacije 

sportaša i sportskih djelatnika u konjičkom sportu važan je zadatak krovne sportske 

organizacije te ovim programom obuhvaća:  

a) Izradu/obnovu kurikuluma u suradnji s Odborom za edukaciju  

b) Primjenu navedenog kurikuluma u svim segmentima edukacije sportaša i sportskih 

djelatnika uz kontrolu kvalitete  

c) Aktivnu suradnju sa međunarodnim asocijacijama, trenerima, sucima, edukatorima, 

te organiziranje treninga, tečajeva i edukacija za sve zainteresirane članice HKSa  

d) Konstantan rad i stremljenje ka izvrsnosti te podršku HKSa svakom pojedincu koji 

pokaže izniman interes i uspjeh na određenom polju edukacije u smislu predstavljanja 

hrvatskog konjaništva u međunarodnim organizacijama  

e) Statutom predviđenu izdavačku djelatnost stručne literature.  

 

 

6. Uređenje statusa sportskih djelatnika  

 

Ovaj se cilj nadovezuje na potrebe izgradnje sustava edukacije. Aktualna situacija 

uređivanja i priznavanja statusa sportskih djelatnika u konjičkom sportu je, najblaže, 

nedorečena, te je ta točka značajan element ovog prijedloga programa rada Saveza 



Konkretan korak koji će se poduzeti jest temeljem izrađenih kurikuluma, a u suradnji 

s Odborom za edukaciju:  

a) završiti postupak priznavanja statusa sportskih djelatnika unutar Hrvatskog 

konjičkog saveza od strane državnih tijela, te  

b) izdavanje licenci od strane Saveza priznatim sportskim djelatnicima.  

 

 

7. Popularizacija konjičkog sporta u Hrvatskoj  

 

U ovom je trenutku konjički sport, bez obzira na izrazitu atraktivnost, zanemaren u 

medijima. Svjedoci smo sve manjeg broja gledalaca, sve manjeg prisustva u 

medijima, i posljedično praktički potpune nezainteresiranosti sponzora. Veća 

prisutnost konjičkog sporta u svim sferama hrvatske stvarnosti “ulaznica” je u sve već 

ranije navedene ciljeve djelovanja, u konačnoj želji da konjički sport u Hrvatskoj 

bude visoko rangirana sportska djelatnost s međunarodnim rezultatima, izgrađenim 

sustavom edukacije i treninga, atraktivan za sponzore, publiku i buduće mlade 

sportaše. Postizanje ove razine kvalitete i kvantitete osnovni je cilj nacionalnog 

sportskog saveza, te je ova aktivnost uvrštena u prioritete. U sklopu programa, 

profesionalan pristup u odnosima s medijima jedan je od prvih koraka u daljnjem radu 

zbog ću poticati suradnju s osobama sa profesionalnim iskustvom u sportskom 

novinarstvu i odnosu s medijima. Samim time, kao i ostvarenjem prethodno 

navedenih ciljeva, očekuje se priljev novih članova u Klubove – članice HKSa, 

posljedično i veći broj natjecatelja i stručnog osoblja, a na čemu će se uložiti i dodatan 

napor promocijom konjičkog sporta kroz sustav obrazovanja, odnosno predškolske, 

školske i visokoškolske ustanove.  

 

 

8. Promicanje međunarodnog ugleda hrvatskog konjičkog sporta  

 

 

Ova posljednja točka programa logičan je slijed svih navedenih. Porastom broja 

sportaša, provođenjem kvalitetnih programa članica Saveza, te organizacijom i 

promicanjem sustava edukacije i treninga, doći će i do porasta kvalitete sudionika 

konjičkog sporta. Kvalitetna suradnja s Hrvatskim olimpijskim odborom, 



Međunarodnom konjičkom federacijom i Paraolimpijskim hrvatskim odborom je naša 

želja ali i neminovnost, u sklopu čega planiram postizanje dva cilja:  

a) Povećanje broja hrvatskih jahača koji ravnopravno sudjeluju na međunarodnim 

natjecanjima u svim aktivnim disciplinama i parakonjaništvu  

b) Ponovno organiziranje međunarodnih natjecanja u Hrvatskoj  

 

 

9. Ostali zadaci  

 

Od ostalih zadataka koje obuhvaća ovaj prijedlog programa rada izdvojiti ću:  

a) Izmjene Statuta slijedom odluke Skupštine a temeljem zakonskih odredaba (iako je 

ova točka stavljena na kraj, u ovom trenutku je što se prioriteta tiče  na prvom mjestu 

te treba biti odrađena u vrlo kratkom roku) 

b) Transparentan i neovisan rad sportskih i stručnih odbora  

c) Neovisnost rada konjičkih sudaca  

d) Izradu Pravilnika i ostalih dokumenata sportskih i stručnih tijela HKSa koji u ovom 

trenutku nedostaju  

e) Kategorizaciju natjecanja i prava i obveze Saveza u organizaciji natjecanja  

 

 

Za provedbu ovog prijedloga programa, ukoliko ga Skupština usvoji – a samim time 

Izvršni odbor kojeg predstavljam dobije mandat, ključni su ljudi u svim postojećim 

stručnim i sportskim odborima, budući da bez zajedničkog rada program nećemo 

moći ostvariti.  

Upravo zbog toga odabir članova Izvršnog odbora temeljiti će se na ljudima koji 

predstavljaju struku vezanu uz konjički sport, marketing i odnose sa javnošću. Jasno 

je da u Izvršnom odboru nema dovoljno mjesta za svakoga tko želi raditi u korist 

konjičkog sporta u Hrvatskoj, ali moja najznačajnija uloga kao potencijalnog 

Predsjednika Saveza jest upravo koordinacija i usaglašavanje svih onih koji će željeti 

sudjelovati u radu Saveza te uvažavanje mišljenja svake članice Saveza koja radi za 

zajedničku ideju. 

 

Zdravka Poljaković Skurić 



 

U Zagrebu 23.rujna 2023. 

 

 


